
انتقـــال علیرضا بیرانوند به آنتـــورپ بلژیک اگر همان 

نیم فصل ســـال گذشته انجام می شد شاید بسیاری از 

مشکلات این گلر ایرانی به وجود نمی آمد و او می توانست 

در شرایط بســـیار بهتری لژیونرشـــدن را تجربه کند. 

دروازه بان ملی پوش ایرانـــی قرار بود در ژانویه 2020 

راهی بلژیک شـــود تا حضور در باشـــگاهی اروپایی را 

تجربه کند اما در این مســـیر با دردسرهایی روبه رو شد 

و البته شـــیوع کرونا هم مزید بر علت شد تا این انتقال 

چندین بـــار به تعویق بیفتد. او درنهایت در پایان فصل 

به این تیم بلژیکی پیوست اما در فصل جدید تنها دوبار 

شانس حضور در ترکیب اصلی تیمش را پیدا کرده که 

مسابقه دوم بسیار پرحاشیه بود و سروصدای زیادی به پا 

کرد تا جایی که دوباره او نیمکت نشین شد و فرصت بازی 

بازهم دراختیار ژان بوتز فرانسوی قرار گرفت.

چالش سخت بیرو
در اتفاقی جالب، قرارداد هر سه گلر آنتورپ در انتهای 

فصل قبل به پایان رسید. مدیران باشگاه به همین دلیل 

از چندماه قبل به سراغ خرید نفرات جدید رفتند. علیرضا 

بیرانوند اصلی ترین گزینه این تیم بود تا خیال شـــان 

از بابـــت چارچوب دروازه راحت شـــود. داوور ماتیاس 

21ســـاله نیز از هایدوک اشـــپیلت2 خریداری شد تا 

ذخیره او باشد. سینان بولات ترکیه ای اگرچه عملکرد 

قابل قبولی در این باشگاه داشت قراردادش تمدید نشد 

تا برخلاف شایعاتی که وجود داشت به جای بازگشت به 

کشـــورش راهی تیم خنت شود. قرارداد ینس تونکنز و 

یوس دی وینتر نیز تمدید نشد تا مشخص شود آنتورپ 

روی حضور بیرانوند حساب ویژه ای باز کرده است.

با این حال تاخیر در انتقال گلر ملی پوش ایرانی سبب 

شد این تیم به ســـراغ یک دروازه بان نسبتا گرانقیمت 

دیگر هم برود و ژان بوتز فرانسوی را در ازای یک میلیون 

یورو از تیم موسکرون بلژیک به خدمت بگیرد. در همان 

زمان رسانه های بلژیکی از اینکه آنتورپ به جای تقویت 

دیگر خطوط خود و برطرف کردن نقاط ضعفش در سایر 

بخش ها دو گلر را با قیمت بالا به خدمت گرفته، انتقاد 

کردند اما با شـــروع فصل مشخص شد ایوان لکو برای 

چارچوب دروازه بیشـــتر روی این دروازه بان 25ساله 

حســـاب کرده و بیرانوند باید برای رســـیدن به ترکیب 

اصلی تلاش بیشتری داشته باشد.

هرچه از فصل گذشت کار برای بیرو سخت تر شد و یک 

مصدومیت بدموقع نیز سبب شد دوباره شانس رسیدن 

به ترکیب را از دســـت بدهد. درنهایت با اشتباه بوتز در 

دیدار خنک سرانجام این فرصت به بیرانوند رسید تا در 

ترکیب تیمش قرار بگیرد و او در دیدار حساس در لندن 

مقابل تاتنهام درون دروازه آنتورپ ایستاد. واکنش های 

خوب او در این بازی ســـبب شد رسانه های بلژیکی از 

احتمال نیمکت نشـــینی بوتز در بازی های بعدی خبر 

بدهند. این اتفاق رخ داد و شـــماره یک آنتورپ در یک 

دیـــدار مهم دیگر و این بار در لیگ مقابل بروژ بار دیگر 

فیکس شد.

این بـــار اما اوضاع اصلا به ســـود بیرانوند پیش نرفت و 

چند اشتباه او سبب شـــد ایوان لکو، سرمربی کروات 

در انتهای مســـابقه در اقدامی عجیب و آماتورگونه از 

گلر تیمش انتقاد کند. پس از این اتفاقات مشـــخص 

بود بیرانوند به سختی می تواند به این زودی ها فرصت 

بازی در ترکیب اصلی را به دســـت آورد و دوباره نوبت به 

بوتز رسید تا در چارچوب دروازه قرار گیرد.

بوتز: نباید نیمکت نشین
بیرانوند می شدم!

گلر فرانســـوی روز گذشـــته در گفت وگویی با سایت 

»نیوزبـــلاد« بلژیک ســـکوت خود را شکســـت و درباره 

اتفاقاتـــی که در هفته های اخیـــر بین او و بیرانوند رخ 

داده است، گفت: »من در دو دیدار برابر تاتنهام و بروژ 

نیمکت نشـــین شدم. خب فوتبال همین است و فراز و 

نشیب زیادی دارد. در عین حال می دانستم که به زودی 

دوباره در ترکیب اصلی تیم قرار می گیرم و جایگاهم را 

پس خواهم گرفت.«

این اتفاقات البته باعث نشـــد او اعتمادبه نفس خود را 

از دســـت بدهد و برای پس گرفتن جایگاهش تلاشش 

را بیشـــتر کرد: »این مشکلات باعث شد قوی تر شوم و 

با روحیه بهتری تمریناتم را دنبال کنم. خب در بازی با 

خنک روی یک پاس اشتباه کردم و باعث شدم تیمم گل 

بخورد. در دو بازی اخیر مقابل زولته وارگم و واسلندبورن 

دوباره به روزهای خوبم برگشتم و توانستم دوباره همان 

عملکرد خوب سابق را تکرار کنم. فکر می کنم به خاطر 

همان یک اشتباه نباید نیمکت نشین می شدم اما خب 

این نظر سرمربی بود و او اعتقاد داشت من به استراحت 

نیاز دارم درحالی که نظر من چیز دیگری بود.«

قصه تکراری؛ حمله مجازی 
بوتز ازســـوی دیگر بـــا حملات اینســـتاگرامی برخی 

هـــواداران ایرانی بیرانوند نیز روبه رو شـــده که معتقد 

بودند این گلر ملی پوش مستحق حضور در ترکیب اصلی 

آنتورپ اســـت. او درباره این اتفاقات و کامنت هایی که 

در صفحات مجازی اش بود، می گوید: »خب در مقابل 

چنین کارهایی نمی شود واکنش خاصی داشت. آنها 

حتی برای همسرم ماریون هم پیام هایی فرستاده بودند. 

او بیشتر از من نگران این واکنش ها شده بود. البته در 

فوتبال این رفتارها چندان عجیب نیست و علی نیز در 

ایران بازیکن محبوب و پرطرفداری اســـت. مسلما آنها 

دوست دارند قهرمان شـــان همیشه در ترکیب حضور 

داشته باشد و بازی کند.«

مربی پرحاشیه در راه چین
آنتورپ روز گذشـــته به مصاف شارلروا رفت و بازهم این 

بوتز بود که شانس بازی در ترکیب اصلی را به دست آورد. 

با این حال شاید به زودی شرایط برای بیرانوند تغییر کند 

و اوضاع به کام او شـــود. رسانه های بلژیکی از احتمال 

جدایی ایوان لکو از این تیم و حضورش در فوتبال چین 

خبر دادند. ســـایت والفوت بلژیک قبل از بازی دیروز 

نوشـــت: »دیدار روز یکشنبه برابر شارلروا شاید آخرین 

حضـــور لکو روی نیمکت آنتورپ باشـــد. او هم اکنون 

پیشنهاد بسیار خوبی از تیم گوانگژو R&F چین دریافت 

کرده و گفته می شود تمایل زیادی به قبول آن دارد. در 

این شـــرایط آنتورپ باید به دنبال سرمربی جدید برای 

تیمش باشد. جدایی این مربی مشکل چندان بزرگی 

برای این باشگاه نیست و آنها از همین حالا برای یافتن 

جانشین او دست به کار شده اند. البته از ارک ویلموتس 

به عنوان گزینه نخســـت این باشگاه نام برده می شود 

اما به نظر می رســـد لوسیانو دی اونوفریو، مدیر ورزشی 

باشگاه به دنبال یک مربی است که شخصیت و کاریزمای 

ویلموتس را داشـــته باشد اما رزومه و کارنامه اش از این 

مربی بهتر باشد.«

بیرو امیدوار به حضور ویلموتس
ویلموتس از زمان جدایی از تیم ملی ایران در سال گذشته 

همچنان بدون تیم اســـت و حضور او در آنتورپ هم به 

سود بیرانوند خواهد بود که سابقه کار کردن با سرمربی 

سابق ساحل عاج و بلژیک را دارد و هم به سود فدراسیون 

فوتبال ایران است تا شاید بتواند در پرونده شکایت این 

مربی بلژیکی بابت مطالباتش بخشـــی از دستمزد او را 

به دلیل مشغول شدن در سمتی جدید پرداخت نکند.

سایت »جوتارنجی« کرواســـی در گزارشی از احتمال 

جدایی این مربی کروات از آنتورپ و حضورش در چین 

نوشـــته است: »لکو 42ساله شاید برابر شارلروا آخرین 

حضـــورش را در آنتورپ تجربه کند و به نظر می رســـد 

به زودی راهی آســـیا خواهد شد تا مربیگری در چین را 

تجربه کند. لکو احتمالا در تیم گوانگژو R&F جانشین 

جیوانی فن برونک هورست خواهد شد که فصل پیش 

تیمش را در رتبه یازدهم جدول قرار داد. این مربی جوان 

در ابتـــدای این فصل هدایت آنتورپ را برعهده گرفت و 

در طول 25مسابقه ای که روی نیمکت تیمش نشست 

13برد، 4تســـاوی و 8شکست به دســـت آورد. او طی 

این 6ماه توانست با برتری برابر بروژ، تیمش را قهرمان 

جام حذفی کند و همچنین از مرحله گروهی لیگ اروپا 

نیز صعود کرد. لکو در این تورنمنت موفق شد تاتنهام 

ژوزه مورینیو را در بلژیک شکست دهد و نتیجه ای دور 

از انتظار کسب کرد. تیم او تا پیش از دیدار با شارلروا 

در رتبه هفتم جدول قرار داشـــت و البته تنها 

یک امتیاز با تیم چهارم لیگ فاصله داشت. 

لکو پیشنهاد مالی بسیار خوبی از تیم چینی 

دریافت کرده که به نظر می رسد رد کردن آن 

بسیار دشوار باشد و به همین دلیل خیلی زود و درحالی 

که مدت کمی از حضورش در آنتورپ می گذرد تصمیم به 

جدایی از این باشگاه گرفته است. رسانه های بلژیکی از 

احتمال حضور مارک ویلموتس، سرمربی سابق تیم ملی 

بلژیک به عنوان جانشین لکو در آنتورپ خبر می دهند 

و ایـــن مربی نامدار اصلی ترین گزینه برای حضور روی 

نیمکت این تیم محسوب می شود.«
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فوتبالجهان
درسالجدیدمنتظرشکستنچهرکوردهاییباشیم

ازرکوردداییتارسیدنبهدهمینقهرمانی
بی بی ســـی در گزارشی در آستانه سال نو میلادی به بررسی رکوردهای فوتبالی پرداخته 

که احتمالا در ســـال 2021 باید منتظر شکســـته شدن آنها باشیم که یکی از آنها شاید 

رکورد بیشترین گل زده در فوتبال ملی است که فعلا دراختیار علی دایی است، اما کریس 

رونالدو بســـیار به آن نزدیک شده است. ستاره پرتغالی فاصله چندانی با 109 گل علی 

دایی ندارد و به احتمال زیاد در ســـال پیش رو می تواند از آن عبور کند، البته اگر اتفاق 

عجیب و غیرمترقبه ای رخ ندهد. در بخشـــی از مطلب این سایت انگلیسی آمده است: 

»کریس رونالدو، مهاجم تیم ملی پرتغال تنها به 7 گل ملی دیگر نیاز دارد تا با رکورد علی 

دایی، اسطوره ایران برابری کند. دایی هم اکنون با 109 گل زده در صدر جدول بهترین 

گلزنان فوتبال ملی قرار دارد که این تعداد گل را در فاصله سال های 1993 تا 2006 به 

ثمر رســـانده است. رونالدوی 35 ساله حداقل 11 بازی ملی )به جز دیدارهای دوستانه( 

در ســـال 2021 در پیش دارد و همچنین در جریان رقابت های یورو 2020 هم می تواند 

برخی رکوردها را جابه جا کند. او با به ثمر رساندن یک گل دیگر در این تورنمنت به عنوان 

برترین گلزن تاریخ مسابقات معرفی خواهد شد. )او فعلا به همراه میشل پلاتینی با 9 گل 

مشترکا صدرنشین است.( همچنین درصورتی که در این مسابقات حاضر شود، به نخستین 

بازیکنی تبدیل می شود که توانسته در 5 دوره از این مسابقات حاضر باشد. اگر او به همراه 

پرتغال به فینال برسد نیز سومین بار به چنین افتخاری خواهد رسید که یک رکورد جدید 

محســـوب می شود و شانس قهرمانی برای دومین بار را نیز خواهد داشت. رونالدو در رده 

باشگاهی هم چشم به رکوردشکنی دارد و اگر بتواند به همراه یوونتوس فاتح لیگ قهرمانان 

شود، پس از فرانسیسکو جنتو، ستاره سال های دور رئال مادرید به دومین بازیکن تاریخ 

بدل می شود که 6 بار فاتح این مسابقات شده است. همچنین می تواند درکنار سیدورف 

قرار گیرد که با سه تیم مختلف قهرمانی اروپا را تجربه کرده است.«

در بخش دیگری از این مقاله با اشـــاره به دیگر رکوردهایی که ممکن اســـت در این سال 

جابه جا شود، آمده است: »سرخیو راموس برای رسیدن به رکورد بیشترین بازی ملی کار 

چندان سختی پیش رو ندارد و احتمالا در این سال می تواند به این افتخار دست پیدا کند. 

در حال حاضر این رکورد در اختیار احمد حسن، هافبک مصری است که 184 بازی ملی 

برای کشورش انجام داده و راموس تنها 6 بازی با آن فاصله دارد. البته کاپیتان تیم ملی 

اسپانیا فعلا در رده چهارم این فهرست قرار دارد و باید از احمد مبارک عمانی)179( و بدر 

الموتاوا کویتی)178( عبور کند که کار چندان سختی به نظر نمی رسد. در رده باشگاهی 

نیز سه تیم اروپایی به دنبال رسیدن به دهمین قهرمانی پیاپی خود در این فصل هستند تا 

رکوردی به یادماندنی را در این زمینه خلق کنند. سلتیک اسکاتلند که هم اکنون با 3 بازی 

کمتر و 16 اختلاف امتیاز نسبت به گلاسکو رنجرز در رده دوم لیگ قرار دارد، در تلاش است 

تا نخستین باشگاه اسکاتلندی باشد که 10 سال پیاپی فاتح لیگ می شود. جالب اینکه هر 

دو تیم پیش از این توانسته اند به 9 قهرمانی پیاپی برسند. در ایتالیا نیز یوونتوس به دنبال 

رسیدن به این هدف است تا نخستین باشگاه در 5 لیگ معتبر اروپایی باشد که توانسته است 

به این افتخار برسد. البته با نمایش خوب میلان و اینتر در 

این فصل، کار شاگردان پیرلو برای رسیدن به این رکورد 

کمی دشوار اســـت. در مجارستان نیز لودوگورتس 

که هر 9 فصل گذشته جام قهرمانی را بالای 

ســـر برده، به دنبال تکرار این موفقیت 

اســـت. نکته قابل توجه درمورد 

این باشـــگاه این است که 

آنهـــا تا پیش از شـــروع 

ایـــن موفقیت ها هیچ گاه در 

سطح اول فوتبال بلغارستان 

نیز حضور نداشـــتند و حالا به دنبال 

رســـیدن به رکـــوردی کم نظیر در 

فوتبال این کشور هستند.«

شایعهحضورویلموتسدرآنتورپجدیشد

و امیدوار به 2021 بیر

رفته رفته رقابت های ورزشـــی با رعایت پروتکل های بهداشتی 

درنظر گرفته شـــده توسط ســـتاد مبارزه با کرونا در ورزش از سر 

گرفته می شود و به نظر می آید ورزش و ورزشکاران کشورمان این را 

پذیرفته اند که باید با شرایط خاصی که این ویروس در کشور حاکم 

کرده کنار بیایند و با زندگی حرفه ای و رعایت موارد بهداشتی، ورزش 

را از جریان نیندازند و حالا شاهد این هستیم که چراغ ورزش بار 

دیگر در کشور روشن شده است.

تنیس روی میز یکی از رشـــته های ورزشی است که در این مدت 

فعالیت هـــای خود را به حالت تعلیـــق درآورده بود و با توجه به 

اینکه این رقابت ها در ســـالن های سرپوشیده برگزار می شود، 

حساسیت ویژه ای روی برگزاری اردوها، تمرینات و رقابت های این 

رشته ورزشی وجود داشت اما درنهایت با رایزنی های فدراسیون 

تنیس روی میز کشورمان و موافقت ستاد مبارزه با کرونا در ورزش، 

آنها توانستند از مدتی پیش مجوز برگزاری اردوها و رقابت های خود 

را در لیگ دریافت کنند.

3  پپیروزی دانشگاه آزاد اسلامی
و حضور در رتبه سوم

رقابت های لیگ تنیس روی میز کشورمان چند روزی بود که در 

بخش بانوان کار خود را آغاز کرد و شنبه شـــب نیز این مسابقات 

پیگیری شد تا با برگزاری چند بازی، پرونده این رقابت ها در دور 

رفت به ســـرانجام برسد و تیم های شرکت کننده در این رقابت ها 

جایگاه موقت خود را در جدول رده بندی این رقابت ها بشناسند.

دانشگاه آزاد اسلامی که در دوره قبل این بازی ها موفق شده بود 

به عنوان نایب قهرمانی رقابت ها برسد در این رقابت ها نیز به عنوان 

یک مدعی پای به مسابقات گذاشت تا بتواند با انجام بازی های 

خود در رقابت های لیگ فصل جاری جایگاه بهتری را برای خود 

در جدول رده بندی بازی ها دست و پا کند.

هرچند شرایط کرونایی و دوری ورزشکاران پینگ پنگ باز دانشگاه 

آزاد اسلامی از تمرینات و اردوها تا حدود زیادی روی کیفیت بازی 

آنها تاثیر گذاشته بود اما آنها هرچه از بازی ها می گذشت توانستند 

نمایـــش بهتری از خود ارائه کنند و در پایان رقابت های دور اول 

بازی ها توانستند با کسب 3پیروزی بعد از شهرداری شهربابک و 

وچان کردستان رتبه سوم را ازآن خود کنند و امیدوار به این باشند 

که در دور دوم این جایگاه را ارتقا داده و درجمع 4تیم صعودکننده 

به مرحله نهایی قرار داشته باشند.

پینگ پنگ بازان دانشگاه آزاد اسلامی در دیدار پایانی خود موفق 

شدند 4 بر 2 از سد آکادمی وفایی راد عبور کنند و حالا در انتظار 

دور دوم بازی ها که در بهمن ماه برگزار می شود باشند.

صامت: قطعا دور دوم را بهتر آغاز می کنیم
دانشگاه آزاد اسلامی در رقابت های تنیس روی میز بانوان امسال 

مثل سایر تیم های این باشگاه با ترکیبی از نفرات جوان و باتجربه 

پای به این رقابت ها گذاشته است تا بتواند به یکی از دغدغه های 

مدیران دانشـــگاه آزاد اسلامی که میدان دادن به استعدادهای 

جوان در ورزش است، جامه عمل بپوشاند.

یکی از پینگ پنگ بازان دانشگاه آزاد اسلامی که از تجربه کافی 

برای حضور در رقابت هـــا برخوردار بود مریم صامت نام دارد که 

توانست تمامی بازی های خود را با پیروزی پشت سر بگذارد و یکی 

از چهره های خوب تنیس روی میز بانوان دانشـــگاه آزاد اسلامی 

لقـــب بگیرد. او در گفت وگویی کوتـــاه به »فرهیختگان« گفت: 

»خوشبختانه بازی های لیگ تنیس روی میز کشور آغاز شد و همین 

موضوع انگیزه ورزشکاران این رشته را برای ازسرگیری تمرینات و 

برگزاری اردوها بیشتر کرد. البته شرایط کرونایی تا حد زیادی روی 

آمادگی پینگ  پنگ بازان کشورمان تاثیر گذاشته بود و اگر بخواهم 

این بازی ها را تفسیر کنم باید بگویم که ریتم بازی ها تا حدود زیادی 

پایین آمده بود و به نظر می رسید بازی ها سرعت لازم را ندارند.«

او در ادامه افزود: »البته من به این دلیل که در لیگ تنیس روی میز 

ترکیه حضور داشتم و در لیگ این کشور بازی کرده بودم از لحاظ 

آمادگی در وضعیت خوبی قرار داشـــتم و البته هرچه از بازی ها 

می گذشت سایر بازیکنان ما هم در شرایط مسابقه قرار گرفتند و 

فکر می کنم در بازی های پایانی آنها توانسته بودند به اوج آمادگی 

برســـند. با این تفاسیر احساس من بر این است که دور برگشت 

بازی ها بسیار جذاب تر برگزار می شود.«

صامت در خاتمه خاطرنشان کرد: »خدا را شکر ما اردوی 10روزه ای 

را در هتل دانشـــگاه آزاد اسلامی برگزار کردیم و باید از مدیران و 

مســـئولان ورزش دانشگاه آزاد اسلامی بسیار تشکر کنم که این 

امکانات را دراختیار تیم های ورزشی شان قرار داده اند. این هتل در 

یکی از بهترین مناطق آب وهوایی قرار دارد و سرویس ایاب وذهاب 

و غذای باکیفیتی برای ما تهیه می شـــد. به نظرم این اردو بسیار 

زیاد روی آمادگی بیشتر بازیکنان تاثیر داشت. خوشحالم که در 

خدمت باشگاهی هستم که امکانات حرفه ای دراختیار دارد.«

میربابایپی: نبود مسابقات
بازیکنان را بی انگیزه کرد

زهرا میربابایی، سرمربی تنیس روی میز بانوان دانشگاه آزاد در چند 

هفته گذشته تلاش بسیار زیادی کرد تا تیمش را در بهترین شرایط 

ممکن راهی رقابت های لیگ تنیس روی میز کند. او درخصوص 

بازی های برگزارشـــده در دور رفت این رقابت ها و شرایط تیمش 

به »فرهیختگان« گفت: »متاســـفانه با تعطیلی بازیکنان لیگ و 

همچنین در پیش نبـــودن رقابت بین المللی، انگیزه بازیکنان 

به صـــورت کامل از بین رفته بـــود و آنها دل و دماغی برای انجام 

تمرینات شان نداشتند. موضوع دیگر هم این بود که خانواده ها 

به شـــدت از موضوع کرونا می ترسند و به همین راحتی ها اجازه 

حضور فرزندان شان را در تمرینات و مسابقات نمی دهند.«

او ادامه داد: »البته دانشگاه آزاد اسلامی واقعا برای از بین بردن 

این دلواپســـی ها تمام تلاش خود را کرد و با رعایت تمامی نکات 

بهداشتی، کاری کردند که آب در دل کسی تکان نخورد. ما یک بار 

قبل از ورود به اردو تست کرونا دادیم و یک بار هم قبل از ورود به 

لیگ. در هتل برایمان اتاق های تک نفره در نظر گرفتند و سرویس 

رفت وآمدمان هم کاملا حفاظت شده بود. جا دارد از پیگیری ها و 

تلاش های آقایان لشگری و روحانی تشکر کنم که تا این حد هوای 

ورزشکاران شان را دارند.«

میربابایـــی همچنین درخصوص بازی ها گفـــت: »ما اگر دیدار 

افتتاحیه مان را در بازی دوم یا سوم انجام می دادیم می توانستیم 

روی برد در آن حساب کنیم. پینگ پنگ بازان ما در ابتدا از شرایط 

آرمانی به دور بودند اما با گذشـــت چند بازی شرایط بهتری پیدا 

کردند. ما می توانستیم با یک برد دیگر روی سکوی دوم بایستیم 

که متاسفانه این اتفاق رخ نداد. البته فرصت برای جبران وجود دارد 

و قطعا ما در دور دوم چهره بهتری به خود می گیریم.«

او در پایان خاطرنشان کرد: »به نظر من بهتر است که بازی ها کمی 

به درازا کشیده شود تا با این اتفاق انگیزه در ورزشکاران این رشته 

ورزشی حفظ شود. آنها اگر بدانند رقابتی در پیش دارند تمرینات 

خود را انجام می دهند اما اگر بدانند بازی ها تمام شـــده و قرار 

نیست در رقابتی حضور داشته باشند، قطعا ورزش و تمرین را رها 

می کنند و این باعث می شود خیلی از استعدادها از بین برود.«

منهایفوتبال
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